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Til
Anne Gine Hestetun 
Fylkesordførar
Hordaland fylkeskommune
 
Spørsmål til Fylkestinget desember 2018:
 
Gjeld overtaking av Stordalsprosjektet på E 134 i Etne kommune og vegskilt ved E134/ Fv 48 til ferje Utåker/
Kvinnherad.
 
Er kjend med at Etne kommune har vert i møte med Statens vegvesen om overtaking av deler av gamle E 134. 
I nemnde møte blei det informert om at Stordalsprosjektet som opna for 3 år sidan enno ikkje er overteke av
vegvesnet,dermed blir ikkje skiltplanen realisert som tidligare vedteke.
 
Det er uforståeleg at ein fylkesveg mot eit fylkeskommunalt trafikknutepunkt med ferjesamband og snøggbåt ikkje
skal vera skilta 3 år etter vegkrysset står ferdig,kun eit lite skilt viser Skånevik.
 
Undertegna spør om å få på plass:
 

Skilt til Skånevik
Ferjeskilt som viser Husnes ( evt.Utåker/ Matre)
Skilt med snøggbåt
Skilt til Skånevik Fjordhotell 

 
Dette er i samsvar med tidligare skilting i det gamle vegkrysset.
Det er viktig at dei vegfarande får informasjon om avstandar og ulike trafikknutepunkt i kommunar og langs
fylkeskommunale vegar.
For næringsliv og reisande i Etne og Kvinnherad kommune er det fare for at manglande skilting reduserer bruken av
dette viktige ferjesambandet.
 
Mvh
Synnøve Solbakken Ap.
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